Minsk

My native city is Minsk. Here I was born and here I lived all my life. Minsk is the capital of the Republic of Belarus, its political, economic, cultural and scientific center. It is an ancient city and dates back to the 11th century. The main stages of its origin and development are rather typical of a large settlement in this country. It's history has some specific features which distinguish it from many other similar cities and towns. There is one version of how it came into being. According to this the city was founded in the 11th century. The fact of its existence was first recorded in the chronicles in 1067 connection with the battle on the river Nemiga. In 1101 after Prince Vseslav's death, the Principality of Polotsk was divided between his sons. Gleb Vseslavovich took proposition of Minsk and made it the capital of an independent Principality. There are certain proofs that it was a flourishing commercial center located at the crossroads of the traditional trade rout from east to west and from north to south. The artisans and merchants traded their products for salt, iron, tin and other goods. The earliest trading took place on the right bank of the Svisloch. This, it s believed, gave rise to the name " Mensk" Ih the 14th century Minsk became part of the great duchy of Lithuania. In order to strengthen their hold on Russian soil, the Lithuanian princes united with the lords of Poland in 1569 and the next 200 years the Belarussian people were dominated by Poland and Lithuania. The city suffered from the armies of Napoleon in 1812 as well as from the Nazi occupation in 1941. On the 5th of January 1919 the city of Minsk Became the capital of Soviet Belarussia. Minsk is situated on the river Svisloch and occupies an area of 200 square kilometers. Its population is about 2 million people. During the Great Patriotic War Minsk was destroyed by German invaders almost completely. Minsk lay in ruins. The people of Belarus rebuilt the city. Victory Square, the Eternal Flame at the monument commemorates soldiers, underground fighters, partisans who fell in the battles for freedom f our motherland. The names of many streets of the city commemorate many heroes. Minsk today is a leading economic center and one of major industrial cities in Belarus. It is a large machine-building center. The industrial enterprises of Minsk include: the Minsk Tractor Works, Minsk Computer Works, Ball-Bearing Plant, Refrigerator Plant, Watch Factory, and others. Industrial enterprises produce tractors and automobiles, motorcycles and bicycles, TV sets, radio-sets, watches and refrigerators, electronic computers, textile, footwear, food and other goods. It is also a big traffic center with a large network of railways, roads, air lines and two Metro lines. The Minsk Metro is the newest and very beautiful. Each station has some associations with historical events of the country or reflects the peaceful efforts of the people. Minsk is also known as a city of science and students. There is the Academy of Sciences and 16 higher educational establishments there, the biggest of which are the University and the Polytechnic Academy. The city is noted for it's varied interesting cultural life. In Minsk there are 6 theaters, concert halls, a circus, dozens of cinemas, many places of culture, libraries, clubs. The most famous theaters are the Opera and Ballet theatre, the Yanka Kupala Theatre, the Gorky Russian Drama Theatre. Among the most interesting museums one can mention the Museum of the History of the Great Patriotic War, the Art Museum and Yanka Kupala and Yakub Kolas Museums. The Art Museum is a real treasure-house of fine arts. Minsk is a city of sports. There are good recreation and sports facilities: tennis courts, playgrounds, swimming pools in various parts of the city. The main sports structures are: the Dynamo Stadium, the Palace of Sports and Water Sports Centre. Minsk is a hero city. It was honored with the title in 1974 for outstanding heroism and courage during the Great Patriotic War. The citizens of Minsk are proud of their city. It is beautiful at any time of the year. Tourists are impressed by multi-storied buildings, the newly built area in the suburbs, by a lot of sights. Frantsysk Skarina Avenue extends for more than 10 kilometers. There is a magnificient view from the river Svislach. 

Перевод текста: Minsk

Мой родной город - Минск. Здесь я родился, и здесь я жил всей моей жизнью. Минск - капитал Республики Белоруссии, ее политического, экономического, культурного и научного центра. Это - древний город и относится ко времени 11-ого столетия. Главные стадии его происхождения и развития довольно типичны для большого урегулирования в этой стране. Это - история, имеет некоторые определенные особенности, которые отличают это от многих других подобных городов и городов. Есть одна версия того, как это возникло. Согласно этому город был основан в 11-ом столетии. Факт его существования был сначала зарегистрирован в хрониках в 1067 связях со сражением на речном Nemiga. В 1101 после смерти принца Всеслава, Княжество Полоцка было разделено между его сыновьями. Gleb Vseslavovich взял суждение Минска и сделал это капиталом независимого Княжества. Есть определенные доказательства, что это был процветающий коммерческий центр, расположенный в перекрестке традиционного торгового бегства с востока на запад и с севера на юг. Ремесленники и торговцы торговали их продукты для соли, железа, олова и других товаров. Самая ранняя торговля имела место на правильном банке Svisloch. Это, это, которому s верил, давало начало названию "Mensk" Ih 14-ое столетие, Минск стал частью большого герцогства Литвы. Чтобы усиливать их держать российскую почву, литовские принцы, объединенные с лордами Польши в 1569 и следующими 200 годами, белорусские люди были во власти Польши и Литвы. Город пострадал от армий Наполеона в 1812 так же как от Нацистского занятия в 1941. 5-ого января 1919 город Минск Стал капиталом советского Belarussia. Минск расположен на речном Svisloch и занимает область 200 квадратных километров. Его население - приблизительно 2 миллиона человек. В течение Большого Патриотического военного Минска был разрушен немецкими захватчиками почти полностью. Минск лежит в руинах. Люди Белоруссии восстановили город. Квадрат Победы, Вечный огонь в памятнике ознаменовывает солдат, подземных борцов, приверженцы, которые упали в сражениях за свободу f наша родина. Названия многих улиц города ознаменовывают много героев. Минск сегодня - ведущий экономический центр и один из главных индустриальных городов в Белоруссии. Это - большой центр машиностроения. Индустриальные предприятия Минска включают: Минские Работы Трактора, Минские Компьютерные Работы, Завод Шарикоподшипника, Завод Рефрижератора, Наблюдают Фабрику, и другие. Индустриальные предприятия производят тракторы и автомобили, мотоциклы и велосипеды, телевизоры, радио-наборы, часы и рефрижераторы, электронно-вычислительные машины, ткань, обувь, пищу и другие товары. Это - также большой транспортный центр с большой сетью железных дорог, дорог, воздушных линий и двух линий Метро. Минское Метро является самым новым и очень красивым. Каждая станция имеет некоторые ассоциации с историческими событиями страны или отражает мирные усилия людей. Минск также известен как город науки и студентов. Есть Академия Наук и 16 университетских учреждений там, самые большие из которых - Университет и Политехническая Академия. Город отмечен, поскольку это изменило интересную культурную жизнь. В Минске есть 6 театров, концертные залы, цирк, множества кино, много мест культуры, библиотек, клубов. Самые известные театры - театр Оперы и Балета, Театр Янки Капалы, Театр Драмы русского Горького. Среди самых интересных музеев можно упомянуть Музей Истории Большой Патриотической войны, Художественного Музея и Музеев Якаба Коласа и Янки Капалы. Художественный Музей - реальная сокровищница искусств. Минск - город спортивных состязаний. Есть хороший отдых и спортивные средства обслуживания: теннисные корты, детские площадки, плавательные бассейны в различных частях города. Главные спортивные структуры: Стадион Динамо, Дворец Спортивного и Водного Спортивного центра. Минск - город героя. Это удостаивалось чести с названием в 1974 для выдающегося героизма и храбрости в течение Большой Патриотической войны. Граждане Минска гордятся их городом. Это красиво в любое время года. Туристы впечатлены многоэтажными зданиями, недавно построенная область в предместье, большим количеством достопримечательностей. Frantsysk Skarina Авеню простирается для больше чем 10 километров. От речного Svislach есть представление magnificient.

